



Lecture: Implementing Signs of Safety

26.03.21 | 10h -12h00 (online, in english)

Nele Haedens, Nadine Aerts, Opgroeien, Brüssel

Implementing Signs of Safety

Since 2016 the Flemish Youth Care is implementing Signs of Safety (SofS) as one basic approach in working with families.

2017 a Group „Forum SofS“ was established where consultants and service providers work together.

In 2020 the Flemish government launched a pilot project for an outreach guidance of families and youth based on signs of safety.

<https://www.jeugdhulp.be/actua/nieuwsberichten/contextbegeleiding-signs-of-safety>

Nele Haedens is the responsible project manager for SofS in Flanders.

She is accompanied by her colleague Nadine Aerts.

The lecture will provide an insight in the development, strategic planning and experiences of the processes initiated in Flanders.

Information and fees:

The lecture will be organized online and you will receive a link and instructions after registration Please register on www.sopnet.org
Free registration.

Information, organisation:

ulla.peters@uni.lu

Signs of Safety implementieren

Seit 2016 implementiert die flämische Jugendhilfe Signs of Safety als zentralen Arbeitsansatz für die Arbeit mit Familien und Kindern.

2017 wurde die Arbeitsgruppe „Forum SofS“ gegründet, in der Berater und Beraterinnen mit Jugendhilfeträgern zusammenarbeiten.

Mitte 2020 hat die flämische Regierung im Rahmen eines Aktionsplans „Sorge um die Zukunft“ ein Pilotprojekt initiiert, dass eine Begleitung von Familien und Jugendlichen in ihrem sozialen Umfeld auf der Basis von Signs of Safety anbietet.

<https://www.jeugdhulp.be/actua/nieuwsberichten/contextbegeleiding-signs-of-safety>

Nele Haedens ist die für die Implementierung von Signs of Safety verantwortliche Projektleiterin. Sie wird von ihrer Kollegin Nadine Aerts unterstützt.

Im Vortrag wird es um die Erfahrungen bei der Implementierung in Flandern gehen wie um die strategische Planung und die Auswertung des Pilotprojekts.

Information und Kosten:

Die Veranstaltung ist online und Sie erhalten einen Link und Informationen nach der Anmeldung.
Bitte melden Sie sich unter www.sopnet.org an.

Information und Organisation:

ulla.peters@uni.lu